
Heftig
Het jaar loopt alweer op zijn einde. Tijd-
schriften en kranten blikken terug op 2023. 
Het was in alle opzichten een “heftig” jaar. 
Naast ‘Bro’ kozen meer dan 75.000 jongeren 
via VRT uiteindelijk het woord ‘heftig’ als woord 
van het jaar. Het wordt gebruikt om iets opval-
lends te benadrukken, ook in de positieve zin. 

Vieren, lachen, luisteren en werken

Het voorbije jaar was voor ons een feestjaar. 
Tien jaar N-VA Arendonk in het gemeente-
bestuur konden we niet zomaar voorbij laten 
gaan. Onze ploeg heeft gevierd en gelachen, 
maar ook geluisterd en heel hard gewerkt. 
Voor én achter de schermen. De festiviteiten 
werden afgetrapt met een volle zaal voor 
dossiervreter Peter de Roover en de welbe-
spraakte Els Van Doesburg. En met een goed-

gevulde feestbus trokken we naar het nationale 
nieuwjaarsfeest in Mechelen. Verder was er 
de succesvolle kaartavond en onze heerlijke 
brunch. En tijdens onze buurtburten legden 
we ons oor te luisteren en geraakten we niet 
uitgepraat met de Arendonkenaar. Heftig!

N-VA Arendonk kiest voor onderwijs en 

duurzaamheid

In mei legden we de eerste steen van de 
nieuwbouw voor gbs Voorheide. Drie maan-
den later namen de kinderen van de Stip hun 
intrede in hun gloednieuwe schoolgebouw. Met 
het gebruik van geothermie, betonkernactive-
ring, zonnepanelen en groendaken kiest het 
gemeentebestuur resoluut voor duurzaamheid 
en groene energie. Daarnaast legden we 334 
zonnepanelen op het dak van het zwembad. 
En er volgen nog andere locaties. Een ander 
ambitieus project waarbij we de groene kaart 
trekken, is de sporthal. Die werken zijn volop 

aan de gang. We hopen in het najaar van 2024 
de eerste sportievelingen te mogen ontvangen. 
Heftig!

In dit blad nemen we u mee in ons verhaal. Wij 
werken verder. In oktober zijn het gemeente-
raadsverkiezingen en is het opnieuw aan u. 
Bedankt voor uw vertrouwen in de N-VA. Wilt 
u graag mee uw schouders zetten onder ons 
project? Aarzel dan niet om contact op te 
nemen met een van onze bestuursleden.

Rest mij u nog een gezellig eindejaar toe te 
wensen met alle 
geluk en voorspoed 
voor 2024.

Scott 
Verachtert

Voorzitter

Gele stoel
Verenigingen zijn de hoekstenen van een samenleving. En van Arendonk. 
Ze vormen een belangrijke basis van ons sociaal weefsel. Ze bieden plaats 
om te ontmoeten, te sporten, te spelen, te musiceren en te ontdekken. 
Dankzij hun vrijwilligers kunnen wij ontspannen en ons hart ophalen aan 
tal van activiteiten. Tijd dus om hen op onze gele stoel in de picture te zetten. 

Nieuwjaarsfeest 
Zaterdag 20 januari 2024

Om 20 uur

Zaal De Ster, Vrijheid 18, Arendonk

Gastsprekers: 
Koen Metsu, Dorien Cuylaerts, Paul van Miert, Kris Van Dijck
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Groene sporthal krijgt vorm

De werken aan de sporthal zijn volop bezig. In 
aanwezigheid van vele sportievelingen werd op 
22 november de eerste kolom uit CLT geplaatst. 
Het sportcomplex is een toonbeeld van duur-
zaam bouwen. 

De hal zal volledig fossielvrij verwarmd en 
gekoeld worden, met behulp van een ‘beo-veld’. 
Dat is een systeem dat warmte en koeling uit het 
grondwater wint. Voor het warme water in de 
douches maken we gebruik van een zonneboiler. 
De elektriciteit wordt ter plaatse opgewekt door 
de zonnepanelen op het dak. Met de sporthal zor-
gen we ervoor dat alle Arendonkse verenigingen 
op eigen grondgebied kunnen sporten. 

Ballonnetje vlieg maar

"Ballonnetje vlieg maar weg naar omhoog, of naar het 
einde van de regenboog. Vlieg maar naar je beren-
vriendje Lou. En ik ga nu naar bedje toe …" Mooie 
woorden van onze kinderdorpsdichter Eva Claassen 
die tijdens het stiltemoment op Wereldlichtjesdag een 
warme gloed deden schijnen over de sterrentuin. 

“Met de troostrand willen we ouders en familie van 
sterrenkinderen een stille plek op de gemeentelijke 
begraafplaats bieden”, zegt An Hermans. “Fysiek zijn de 
kindjes er niet meer, maar voor de nabestaanden blijven 
ze heel aanwezig. We hopen dat dit een plaats kan zijn 
waar ouders van overleden kinderen elkaar kunnen ont-
moeten en wat dichter bij hun kind kunnen zijn.”

Ouders van een stilgeborene – ongeacht de duur van 
de zwangerschap – kunnen in Arendonk hun kindje 
registreren. Zo krijgen ook die kindjes de erkenning die 
ze verdienen. Net zoals nieuwe inwoners en ouders van 
pasgeboren baby’s, kunnen ook ouders van sterren-
kinderen hun boom aanvragen.

Mobiele tandartsen
“Naar de tandarts gaan is niet het liefste wat we 
doen. Wist u dat een tandartsbezoek een van de eerste 
zorgen is die geschrapt worden bij een gebrek aan 
bestaansmiddelen? Nochtans ligt mondzorg aan de 
basis van een gezonde geest en een gezond lichaam”, 
zegt schepen van Sociale Zaken Marina Gys.

“Betaalbare en toegankelijke tandzorg voor mensen 
met een beperkt inkomen is een probleem dat zich al 
lang stelt. Zowel in armoederapporten als binnen onze 
eerstelijnszone wordt dat probleem erkend. We moeten 
er iets aan doen.” Op 22 november kwam de mobiele 
tandartsenpraktijk voor het eerst naar onze gemeente. 
Om de nodige tandzorgen te garanderen komen ze 
meerdere keren per jaar. Hun patiënten zijn mensen 
die niet bij de reguliere tandarts geraken en doorver-
wezen worden door het sociaal huis. De mobiele tand-
artsen werken aan dezelfde conventie- en maximum-
tarieven dan andere tandartsen. Rotary Arendonk 
zorgt mee voor financiële ondersteuning van het 
project, waarvoor onze dank.

Gedragen beleid vraagt inspraak van bewoners
Medezeggenschap van burgers, bedrijven en organisaties leidt tot een gedragen beleid en meer democratie. En dat neemt N-VA 
Arendonk letterlijk. Voor verschillende projecten legden we ons oor te luisteren bij onze inwoners.

Bosvelden

Kenny Viskens: “Onlangs gingen we in 
overleg met de buurtbewoners van de 
Bosvelden over de inrichting van het 
grasveld. Dankzij hun inbreng komt er 
volgend jaar een hondenweide en speel-
plein met natuurlijke speelelementen. We 
mikken niet alleen op een grasveld, maar 
zullen ook verschillende bomen planten.”

Ruimte voor bedrijven?

We starten ook met de opmaak van 
verschillende ruimtelijke uitvoerings-
plannen. Samen met de inwoners bekeken 
we wat hun visie is binnen de plangebie-
den. “Arendonk is aangeduid als econo-
misch knooppunt”, zegt burgemeester 

Kristof Hendrickx. “Dat betekent dat er in 
onze gemeente nood is aan extra ruimte 
voor bedrijven. Het liefst van al willen we 
die uitbreiding realiseren in en rond het 
bestaande industrieterrein Hoge Mauw. 
Ruimte voor ondernemingen is schaars. 
De vraag is: welke ondernemingen zijn 
verweefbaar binnen een woonomgeving 
en welke ondernemingen horen thuis op 
een industrieterrein.” 
Gemeenteraadslid Boud Westhof vult 
aan: “N-VA Arendonk wil geen industrie-
terrein of KMO-zone in de woonkern. 
We willen wel mee nadenken hoe we de 
verweefbaarheid vorm kunnen geven. Het 
moet een win-winsituatie zijn, voor de 
buurt en  de school. We vragen aan onze 

burgemeester en schepenen om de vinger 
aan de pols te houden.”

Een vrijdag uit het leven van onze burgemeester 
7 uur: 

Ontbijt met het gezin. 

8.30 uur: 
Aankomst op het gemeentehuis 
en kort overleg met de alge-
meen directeur. Naar jaarlijkse 
gewoonte komen vandaag de 
klassen van het vierde leerjaar 
van onze gemeentelijke basis-
scholen op bezoek. De kinde-
ren van gbs de Stip krijgen een 
rondleiding langs de verschil-
lende diensten. In de raadzaal 
van het gemeentehuis vertel 
ik over het gemeentehuis, de 
gemeenteraad, het college van 
burgemeester en schepenen, 
de verkiezingen … De leukste 
vraag die ik aan de kinderen 
stelde was: “Stel dat je voor een 
dag burgemeester zou zijn en je 
op die dag alles mag beslissen, 
wat zou je dan doen?” De kin-
deren antwoordden van gratis 
friet voor iedereen, tot wereld-

vrede. Kinderen zijn toch zo 
heerlijk eerlijk! Met vuistjes, 
high fives en een goodiebag 
keren de kinderen terug naar 
de Kerkstraat.

12 uur: 
Als burgemeester voltrek ik 
ongeveer 75 procent van alle 
huwelijken. Vandaag heb ik de 
eer om een fijn koppel met een 
grote rugzak vol levensbagage 
te mogen trouwen. Door hun 
vele boeiende verhalen loopt de 
ceremonie een beetje uit.

13 uur: 
In het kader van de opening 
van de vogeltentoonstelling 
in de Garve op zaterdag 25 
november krijg ik bezoek van 
de voorzitter van de Kanarie-
vrienden. Die dag is het tradi-
tiegetrouw ook Sint-Katharina. 
Ik kijk ernaar uit en neem even 
pauze.

14 uur: 
Vanavond ben ik uitgenodigd 
door De Distelvink om hun 
vogeltentoonstelling te openen. 
Ik bereid nog een speech voor 
en vind inspiratie bij Guido 
Gezelle: ‘Boodschap van de 
vogels en andere opgezette 
dieren’. Ik kom tot de vast-

stelling dat 2023 het jaar van 
de distelvink is. Dat kan geen 
toeval zijn!

16 uur: 
Op zaterdag 16 december 
organiseer ik in de kerk van de 
Voorheide een kerstconcert met 
Mieke Gijs, Luc Van Meeuwen 
en Bandit. Drukkerij Gewa laat 
weten dat ik de affiches mag 
ophalen. De gedrukte versie 
ziet er nog beter uit dan het 
ontwerp. 

17 uur: 
Ik haast me naar huis om met 
het gezin het weekend in te 
zetten. Na een heerlijk  avond-
maal spring ik nog op mijn 
grasmaaier. Er wordt vanaf het 
weekend slecht weer voorspeld.

20 uur: 
Ik kom net op tijd aan in de 

Garve voor de opening van de 
vogeltentoonstelling van De 
Distelvink. Bij de aanwezig-
heidstombola win ik nog een 
leuke prijs: een voeder-denappel 
om in de tuin op te hangen. 
De vinken, mezen, mussen, 
winterkoninkjes, boomklevers 
… zullen blij zijn!

22.30 uur: 
We springen in de auto en 
blikken vooruit op het week-
end. Op zaterdagnamiddag 
ontvangt het college de 
Koninklijke fanfare Wampe-
galm ter ere van haar honderd-
ste verjaardag. Een vereniging 
waarin alle leeftijden samen 
muziek maken en die de kaart 
van inclusie trekt. Dat zijn 
momenten om in te kaderen. 
En op zondagmiddag gaan 
we mosselen eten bij de Chiro 
van de Voorheide. Ook dit zal 
smaken. 

Buurtbewoners mochten mee beslissen over 
het grasveld aan de Bosvelden. Er komt een 
hondenweide en een speelplein.

arendonk@n-va.be www.n-va.be/arendonk



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


